



N° 21/2007

17.08.2007

**Spa-Francorchamps and Prize-Giving Ceremony
Spa-Francorchamps et Cérémonie de Remise des Prix**

Dear Friends,

We have just received the information that the Trial Belgium GP to be held in Spa-Francorchamps has been cancelled by the organisers. This cancellation concerns the 2nd round of the Women's Trial World Championship as well as the 10th round of FIM SPEA Trial World Championship.

Due to this cancellation, please note that the final Prize-Giving Ceremony of the 2007 FIM SPEA Trial World Championship (World Pro, Juniors and Youth 125cc) will now take place in Andorra on 2 September.

Best regards.

Chers Amis,

Nous venons d'apprendre que le GP de Belgique qui devait avoir lieu à Spa-Francorchamps a été annulé par les organisateurs. Cette annulation concerne la 2^{ème} manche du Championnat du Monde de Trial Féminin ainsi que la 10^{ème} manche du Championnat du Monde FIM SPEA de Trial.

Suite à cette annulation, veuillez noter que la Cérémonie de Remise des Prix finale du Championnat du Monde FIM SPEA de Trial 2007 (World Pro, Juniors et Jeunes 125cc) aura désormais lieu à Andorre le 2 septembre.

Meilleures salutations.


Alex Goldenberg
Coordinator CTR *Coordinateur*